
PROTOKÓŁ Nr 10 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej,  

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 
które odbyło się w dniu 6 czerwca 2007 roku 

 
 O godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyła i przywitała wszystkich zebranych 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska. Po stwierdzeniu quorum (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu) odczytała proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
4. Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Markach (ze szczególnym 

uwzględnieniem obiektów publicznych) – spotkanie z Komendantem Powiatowym 
Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie. 

5. Analiza dochodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska w 
Markach. 

6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Pkt. 3 Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
 
Pkt. 4 Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Markach (ze szczególnym uwzględnieniem 
obiektów publicznych) – spotkanie z Komendantem Powiatowym Państwowej Straży 
Pożarnej w Wołominie. 
 
Przybyły na zaproszenie Komisji Piotr Dzwonkowski - Zastępca Komendanta Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie omówił problematykę działalności 
straży pożarnej na terenie powiatu wołomińskiego. Zwrócił się również do członków Komisji 
z prośbą o poparcie idei utworzenia w Markach tzw. „posterunku czasowego” straży – 
zadaniem miasta byłoby przydzielenie, dostosowanie i utrzymywanie odpowiedniego obiektu, 
natomiast KP PSP w Wołominie zapewniłoby obsadę i sprzęt. Zastępca Komendanta 
przekonywał, że funkcjonowanie na terenie miasta takiej jednostki spowoduje skrócenie czasu 
dojazdu do miejsca zdarzenia (pożaru, czy np. wypadku samochodowego) i zwiększy 
bezpieczeństwo mieszkańców. 
 
W dyskusji udział wzięli radni: Marek Szczepanowski, Jacek Orych, Ryszard Korotko, Jan 
Orłowski, Paweł Chojnowski. 
 
Na zakończenie tego punktu porządku obrad Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska 
podziękowała Zastępcy Komendanta KP PSP Piotrowi Dzwonkowskiemu za przybycie na 
posiedzenie Komisji. 
  
Pkt. 5 Analiza dochodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska w Markach. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił informację o dochodach i wydatkach Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Markach za 2006 rok oraz rejestr 
faktur (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
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Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej UM Marki Andrzej 
Kalinowski uzupełnił wypowiedź Burmistrza, omawiając zasady rejestrowania rachunków, 
pokrywanych z GFOŚ. 
 
Po krótkiej dyskusji, w której udział wzięli radny Jan Orłowski, Burmistrz oraz Naczelnik 
WOŚ, Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zakończyła ten punkt porządku obrad. 
 
Pkt. 6 Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw. 
 
Pkt. 7 Zamknięcie posiedzenia.  
 
O godzinie 1430 Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zamknęła posiedzenie Komisji 
Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
 
 
 
Protokołowała       Przewodnicząca Komisji Zdrowia, 
Elżbieta Jurczyk                Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
                  Publicznego i Ochrony Środowiska 
            
 
                     Elżbieta Brzozowska 
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